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21397 Wijziging van de inkomstenbelasting en de
loonbelasting (aftopping reiskostenforfait)

1 Samenstelling:
Christiaanse (CDA), (voorzitter), Boorsma
(CDA), Van Leeuwen (CDA). Simons (PvdA),
Tjeenk Willink (PvdA), Zoon (PvdA),
Braakman (VVD), Van Graafeiland (VVD),
Vis (D66), De Gaay Fortman (Groen Links),
Barendregt (SGP), Schuurman (RPF) en Van
derJagt (GPV).

NADER VOORLOPIG VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE
VOOR FINANCIËN1

Vastgesteld 15juni 1990

Het verschijnen van de Memorie van Antwoord gaf aanleiding tot het
formuleren van de volgende vragen en opmerkingen. De vaste commissie
voor Financiën in haar geheel stelde de vraag of de bewindsman aan de
Commissie-Stevens de vraag zou willen voorleggen of zij bij de uitvoering
van haar opdracht ook voornemens is de materie van het onderhavige
wetsvoorstel te behandelen. Kan de staatssecretaris het antwoord van de
Commissie-Stevens op deze vraag in de Nedere Memorie van Antwoord
ter kennis van de Kamer brengen?

Op een vraag van de leden van de fractie van de P.v.d.A., of een
nadere analyse en evaluatie van de voorgestelde regeling ertoe kan
leiden dat een volgende stap afschaffing van het reiskostenforfait in zal
houden, hebben de bewindslieden geantwoord dat er ten aanzien van
een volgende stap niets vast staat, maar ook niets is uitgesloten en dat
er dus sprake is van een open positie. De leden hier aan het woord inter–
preteerden dit antwoord aldus, dat, zo de evaluatie daartoe aanleidmg
geeft, het reiskostenforfait naar het oordeel van de bewindslieden
inderdaad dient te worden afgeschaft.

Zij veronderstelden dan ook dat het ANP-bericht, vermeld in het
Persoverzicht Financiën van 1 juni jl., dat op de departementen van
VROM en Financiën een variant wordt doorgerekend waarbij wordt
uitgegaan van het niet verder doorzetten van de aftopping, op onjuiste
informatie berust. Zij vroegen de bewindslieden hun interpretatie van de
«open positie» en hun veronderstelling ten aanzien van het ANP-bericht
in de Nadere Memorie van Antwoord te bevestigen.

De leden van de V.V.D.-fractie stelden - na kennis genomen te
hebben van de Memorie van Antwoord - vast dat hun in het Voorlopig
Verslag gemaakte opmerkingen niet weerlegd zijn. Zij wensten nog een
tweetal aanvullende vragen te stellen:

a. Kan via een verklaring van de werknemer aan de inspectie
aangaande zijn gebruik van het openbaar vervoer niet worden voorkomen
dat de werkgever bakken met kaartjes en wat dies meer zij moet
bewaren?
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b. Als gevolg van de voorgenomen aftopping van het reiskostenforfait
zou 1,4 miljard kilometer worden bespaard. De aan het woord zijnde–
leden verzochten aan te geven op weik bedrag het kabinet het gemis aan
inkosten (accijnzen en anderszins) schat. Wordt dit bedrag op enigerlei
wijze betrokken bij de integrale schatting van de extra belastingop–
brengst en de besteding daarvan?

De voorzitter van de commissie,
Christiaanse

De griffier van de commissie,
Sprey
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